
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Komisji Gospodarki
Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa

i Leśnictwa 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła dwa posiedzenia w dniu          
10 i 17 grudzień 2019r 

Głównymi tematami analizy było:
1 Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej, działania Straży omówił  Zastępca 
Komendanta Straży Miejskiej Wojciech Pliszczyński.  Materiał stanowi załącznik do protokołu. 
Poruszono kwestię tzw. uchwały anty smogowej, która do 2021 roku nakłada obowiązek wymiany 
kotłów użytkowanych powyżej 10 lat od daty produkcji. Stwierdzono, że być może będzie 
konieczność  zmiany uchwały o dotacjach do wymiany pieców, i udzielać dotacji w zależności od 
kryterium dochodowego mieszkańców.
Głosowanie za przyjęciem informacji:  jednogłośnie „za”.

2 Temat  ustalenie planu  pracy Komisji na 2020 rok, plan ustalono, szczegóły w protokole z 
posiedzenia Komisji Gospodarki.
Za przyjęciem planu  pracy:  jednogłośnie „ za”

3 W sprawach bieżących poruszano następujące kwestie, między innymi:
– Inspektor Referatu Gospodarki Komunalnej pan Bogdan Juroszek  przedstawił wniosek z 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej-  o przydział  mieszkania socjalnego przy ul. 
Głębce. 
Głosowanie wszyscy  jednogłośnie „za”.

– Wycinka suchych drzew  wzdłuż  drogi  wojewódzkiej od skrętu na Łabajów do zajazdu
Głębce.

– Kwestia starej Strażnicy w Jaworniku
– Umieszczanie znaków przy drodze wojewódzkiej

 Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji połączonych w dniu : 17.12.2019r.
gdzie omawiano materiały kierowane na sesje rady miasta.
 
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja.
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